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Vi som bor  i Hundvin området var lovet fiber innen 1 september 2018. 

Nå passerer vi snart 1 november  og ikke er det kommet noe fiber og ikke er det gitt noe 

beskjed om hvorfor, dette er jo ett oppdrag som er gitt av Lindås Kommune og jeg lurer 

på når det kommer fiber her til? 

  

Hilsen fam Fjeldsbø  

  

  


